主 日 崇 拜 程 序


2019 年 10 月 13 日   早上 11 時正
Sunday worship 
　
　
13. October 2019 11am
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship







3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  坐在寶座上聖潔羔羊







2.  恩典的記號








3.  這一生最美的祝福





4.
讚美禱告  Praise & Prayer







5.
讀經
*  舊約： 詩篇  Psalm  38：10 - 16





Scripture reading s
*  新約： 約翰一書  1 John  4：11–16



6.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《職場就是戰場》




Sermon
*  Topic：《Find a good battle in the workplace》




*  經文 Verses： 創世記  Genesis  39：1 - 10



7.
回應詩歌  Hymns
*  這一生最美的祝福





8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication






9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


10.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t




11.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing






代禱事項  Prayer Requests：




→
為Nicolas小朋友10月16日驗血結果禱告，求神保守他能順利完成骨髓



移植手術。Pray for the blood test results of the Nicolas on Oct 16th, 

asking God to help  him complete successfully the bone marrow transplant.


→
為預備洗禮的三位姊妹禱告，求主堅固她們的信心，勇敢跟隨主。



Pray for the three sisters who are preparing for baptism. May the Lord 




to strengthen their faith.






→
為Ivy傳道和Glen下週四回奧斯陸的行程禱告，求主看顧。Pray for Ivy's



preaching and Glen's trip back to Oslo next Thursday, and may the Lord be with them.
******************************************************************


家 園 訊 息  Announcement







歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜！Welcome to the Sunday worship service！


→
下週主日是家庭崇拜，歡迎大家帶同家人及邀請朋友們帶同小孩子參加。


當天是楊婷姊妹分享。語言是從國語翻譯為挪威語。Neste søndag er det



familiegudstjeneste. Alle er hjertelig velkommen til å ta med familie og vennefamilie



til å komme. Yang Teng skal dele Guds ord med oss. Møte vil bli oversatt 


　
fra mandarin til norsk.
　
　
　
　
　


→
為教會秋季大掃除感恩：感謝神昨天有近20人來教會參與場地清潔工作，



感謝弟兄姊妹的辛勞，也求主感動更多弟兄姊妹用行動關心教會。



Thanks to about 20 people who came  yesterday to participate in the site cleaning 


　
work. Hope we will have more next time.
　
　
　
　


→
下周主日10月20日開始，ALIVE將改到上午11點開始崇拜。



　
Starting next Sunday on October 20th, Alive worship service will change to 11 am. 


→
徐伊樂和Alive7-8位弟兄姊妹週末在Stavanger 探訪，今天駕車回來，



請代禱。Enoch and Alive's 7-8 brothers and sisters visited Stavanger over the 


　
weekend and drove back today, please pray.
　
　
　


→
下周主日藺晶姊妹的女兒將受洗，陳牧師、師母將參加。Pastor Chen and


　
 his wife will attend the baptism of daughter of Sister Linjing on Sunday 20th. 


→
10月19日長者福音戶外活動，請繼續與沈秀芳姊妹聯絡。Please contact

　
Maria Ho for detail arrangement of sighting for the elderly on the 19th Oct.


→
崇拜後，秀芳姊妹將在三樓為大家示範如何上網申請政府小組學習補助，



請各小組派代表參加學習，為教會小組申請經濟補助。After today's service, 



Maria Ho will demonstrate on the 3rd floor how to apply the governmental allowance

for group study gatherings. For each church group, please sent a representative


　
to participate in order to apply more funding for the church group studies.         


→
教會有會友每月給泰北的福音事工的奉獻，教會財務己全部交給鄭日耀弟兄



10月份帶去泰北，特別感謝會友愛心支持教會宣教事工。教會一個專門的



宣教帳戶，大家可以專項奉獻，專款專用。另執事會特別通過為今年11月份



的印尼短宣事工設立一個特別奉獻箱，到10月27日止，如需Vipps奉獻，請轉

入號碼96041858（唐宛男姊妹）, 並注明“印尼短宣”。A monthly contribution

to the Gospel ministry in Northern Thailand has been received, which has been handed 

over to Brother Yat Yui Cheng for the Northern Thailand visit in October. Special



thanks to the brother and sisters for supporting church mission ministry. The church



has a special mission account, and everyone can make a special contribution which will

be used only in mission work. The church board has approved a special offering box

 (13.10 – 27.10) for this year’s Indonesia short mission team in November, and in 

case Vipps is needed for transferring, please use the number 96041858 (Sister Wannan) 

and marking “Mission Indonesia”). 






→
11月9-10日新加坡福音歌手張漢琳弟兄將再次來教會舉行音樂佈道會，

由詩班和騰鷹團契負責接待，細節待告。On November 9-10, Singaporean 

gospel singer Zhang Hanlin will once again come to the church to hold a music 

evangelistic meeting, which will be hosted by the choir and the Teng Ying Fellowship.
→
教會定於12月8日舉行洗禮，請與陳牧師聯繫。The church is



    scheduled to have baptism  on December 8. Please contact Pastor Chen


→
歐洲的DTC /門徒訓練課程請與吳丹姊妹聯繫。Please contact Wu Dan for the 

DTC discipleship training camp in Germany and Italy. 



www.fastm.org （德國 Germany） www.eu-dtc.com （意大利 米蘭 Milano Italy）
＊
冬季時間：10月26日（星期六），請大家在睡前將時鐘往後設置



 1 小時。（例如：時鐘指11點，便改為10點。）




Husk å stille klokke 1 time tilbake lørdag 26.10. før du legger deg.



執事會2019年9月決定事項 / Deacon board decisions in September 2019
1.
決定同意將ALIVE主日崇拜時間自2019年10月20日起改為早晨11點正。

Decision on approval of changing the ALIVE Sunday service to 11 am, 



starting from 20.10.2019.





2.
決定同意OK團契10月13日“OK團契特主日特別聚會“活動。 



Decision on approval of special Sunday activity “OK fellowship Sunday 

special gathering" from OK fellowship.




3.
決定成立教會場地防火及安全小組，由黃漢林弟兄負責，並邀請弟兄

姊妹參加。Decision on establishing a Church Fire Safety and Location 



Security Group, and brother Hanlin Huang is the responsible group leader. 

More brothers and sisters will be invited to participate in this group.


4.
決定邀請騰鷹團契及詩班負責11月9-10日張漢林牧師音樂佈道會。

Decision on inviting Teng-Ying fellowship and church choir to be responsible 

for organising Pastor Hanlin Zhang Evangelism concert 9-10 Nov. 


5.
決定2019年一次性愛心奉獻KIA（Christian ministry for migrant) 10000 NOK, 

支持他們目前經濟的困難。 Decision on a yearly offering of 10000 NOK in 2019

to KIA (Christian ministry for migrant)  for supporting their current financial difficulties. 
